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Dierenwelzijn  -  Hondengedragstherapeuten

Meer en meer hondeneigenaars doen een beroep op de diensten van 
hondengedragstherapeuten indien ze vaststellen dat het gedrag van hun pup of 
volwassen hond een aantal problemen of onvolkomenheden vertoont. 

Heeft de minister zicht op het aantal honden waarvoor een beroep wordt gedaan op 
hondengedragstherapeuten?

Zo ja, welke vaststellingen met betrekking tot hun aandeel en specifieke problemen 
kunnen worden gemaakt over:
a) honden afkomstig van particuliere fokkers; 
b) honden afkomstig van professionele fokkers of uit hondenhandels;
c) honden afkomstig van binnenlandse dierenasielen;
d) honden afkomstig uit buitenlandse dierenasielen?

Zo neen, heeft de minister plannen om te laten onderzoeken welk aandeel de vier 
voornoemde categorieën van honden innemen in het aantal sessies bij 
hondengedragstherapeuten, alsook wat de specifieke problemen zijn waar elke categorie 
het meest mee worstelt? 
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Hondengedragstherapeut is geen gereglementeerd beroep. Er is dan ook geen informatie 
beschikbaar over het aantal personen dat zich hondengedragstherapeut noemt, laat 
staan over het aantal of de herkomst van hun klanten. Ik ben ook niet van plan hier 
onderzoek naar te laten voeren. Nagaan of er een verband is tussen de herkomst van 
een hond en eventuele gedrags- en/of gezondheidsproblemen maakt immeres deel uit 
van het onderzoeksproject “Pupwelfare” dat gefinancierd wordt door de Vlaamse 
overheid.


